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Befejeződtek a küzdelmek az 
NB II-s férfi  kézilabda-bajnok-
ságban. A térség egyetlen csa-
pata, a Szarvasi Mozzarella 
HC a 7. helyről várhatja a ta-
vaszi folytatást, ami lényege-
sen jobb kilátásokat sejtet a ta-
vaszra, mint az utóbbi két év 
hasonló időszakában. Az őszi 
hónapok történéseiről Tusjak 
Jánossal beszélgettünk. 

– Mindent egybe vetve, miként 
értékeli az őszi szezont?

– Nálunk lassan hagyománnyá 
válik, hogy szinte minden évben 
új csapatot kell építeni. Most sem 
volt ez másképp, hiszen a bajnok-
ság előtt két héttel, amikor más 
csapatok már javában az edzőmér-
kőzéseket játsszák, még nem iga-
zán tudtam, hogy kire számítha-
tok. A problémákat már mindenki 
ismeri, így nem is ragoznám to-
vább. A lényeg, hogy új csapattal, 
új reményekkel vágtunk neki a 
szezonnak és az eddig elért pozí-
ciónk bár jobb, mint az elmúlt két 
év alsóházi tagsága, maradéktala-
nul még sem nem lehetünk elége-
dettek azzal, hiszen akár feljebb is 
végezhettünk volna. 

– A szezon elején jobban telje-
sített a csapat, a végére viszont 
mintha megtorpant volna a tár-
saság?

– Igen ezt mi is így érezzük. 
Egy közös edzés után nem igazá-
ból sikerült összeszoknunk a nyi-
tányra, mégis jól kezdtük a sze-
zont. A gyulai pontszerzés, majd 
a Rákóczifalva elleni hazai siker-
rel azt bizonyította, hogy az érke-
ző fi atalokkal nagyszerűen meg-
találtuk a közös hangot. Sőt utá-
na a tavalyi bajnok Székácsnak is 
kellemetlen perceket okoztunk, 
valamint az újonc Kiskunhalast 
is magabiztosan vertük. Lendüle-
tes játékkal, sok futással sikerült 
az említett eredményeket elérni, 
és ezzel fel is hívtuk magunkra a 
többi vetélytárs fi gyelmét, hogy 
minket is komolyan kell venniük. 
Hogy miért tört meg a lendület? 
Egyrészt kicsit kiismerték a csa-
patot, és akiknek sikerült lassíta-
ni a játékunkat, illetve mellette 
fi zikálisan megtörni a fi atalabb 
játékosokat, azok eredményesek 
voltak ellenünk. A legnagyobb 
hibának mégis azt tartom, hogy 
október hónapban visszaestek az 
edzéslátogatottsági mutatók és 
ezzel egyenes arányban romlott a 
felkészülési lehetőségünk is. Akik 
nem tudták elviselni, hogy az új 
játékosok érkezésével kevesebb 
játéklehetőséget kapnak, vagy a 
posztjukon jól teljesítő játékos 
mögött csak kevesebbet játsza-
nak, megsértődtek és hanyagolták 
az edzéseket, illetve befejezték 
pályafutásukat. Ezzel azonban 
nem csak maguktól vették el a le-

hetőséget, hanem a csapat többi 
tagjától is, hiszen a hétközi edzé-
seken nem megfelelő létszám hi-
ányában sokszor csak egyéb lab-
dás edzést tudtunk tartani. Ennek 
függvényében érhető volt a for-
mahanyatlás, amit különösen az 
Újkígyós elleni mérkőzésen volt 
bosszantó, hiszen ezzel elvesztet-
tük hazai veretlenségünket.  

– Egy-két mérkőzés már szóba 
került, de melyek voltak igazán 
pozitív, vagy negatív élmények?

– A Martfű elleni győzelem iga-
zi erőfelmérő volt, mivel egy több 
éve együtt játszó, rutinos társa-
ságot sikerült megvernünk, akik 
éppen ellenünk tudtak komplett 
csapattal felállni. Szintén pozití-
vum a Berettyó elleni mérkőzés, 
hiszen itt mutatkozott meg iga-
zán, hogy ennek a csapatnak mi 
az erőssége és mivel érhet el ko-
moly eredményt. A negatívum, 
hogy a már-már mumussá váló 
két megyei ellenfelet megint nem 
tudtuk legyőzni. Bár Békéscsabán 
nagyon küzdöttünk és egy minő-
síthetetlen játékvezetői produkci-
ónak köszönhetően vesztettünk 
csak, az Újkígyós ellen fejben és 
fi zikálisan is elfáradtunk.

– Kiknek a teljesítményével volt 
elégedett, illetve elégedetlen? 

– Szerencsére az idén több 
jó teljesítmény volt, ezért is va-
gyunk előrébb a táblázaton. A 
balátlövő posztra igazolt fi atal 
Pardi László igazi vezéregyéni-
sége lett a csapatnak, de az irá-
nyító Sárosi Gergő is rendkívül 
hasznosan és eredményesen ját-
szik. Hanzel Zoltán teljesítmé-
nye is fontos láncszeme a csa-

pat eredményességének, éppen 
ezért a Kiskunmajsa elleni tá-
vollétét nem igazából tudom még 
most sem lenyelni. A balszélen 
Bartus Péter is jó átlagot hozott. 
Mindenképpen ki kell emelnem, 
és dicséretet érdemel Lestyan-
Goda Zsombor teljesítménye és 
hozzáállása. Ez elmúlt években 
házi gólkirályunk volt, most vi-
szont a helyére érkező fi atal lövő 
sem tört meg a lelkesedését: to-
vábbra is szívvel, lélekkel küzd a 
csapatért a mérkőzésen és edzé-
sen egyaránt. Negatívumként a 
fi atalabb korosztály teljesítmé-
nyét említeném, gyakorlatilag 
képtelenek elérni azt a színvona-
lat, hogy akár percekre is kisegí-
tő emberek lehessenek, egyedül 
Szrnka Máté kapus az, akivel 
elégedett vagyok, bár neki azért 
még fi zikálisan is fel kell nőni a 
felnőtt korosztályhoz.

– Hogyan alakul a további 
program, mikor kezdődik a fel-
készülés a tavaszi szezonra?

– December közepéig szeret-
nék még levezető edzéseket tar-
tani, persze már csak játékos 
formában. Aztán három hetes 
pihenő következik, amely ki-
mondottan a családé, semmi-
lyen programot nem tervezünk. 
Január 6-án kezdenénk meg fel-
készülést a tavaszi szezonra, az 
első bajnoki mérkőzés csak már-
cius elején lesz.

– Várhatók- e változások a ke-
retben?

– Csak reménykedni tudok 
abban, hogy meg tudjuk tarta-
ni azokat a játékosokat, akik jól 
szerepeltek. Pardi teljesítményé-

re már több csapat is felfi gyelt 
és anyagi megbecsülés hiányá-
ban nem sok esélyünk marad, 
ha valaki komolyabban szemet 
vett rá. A jobb lövő pozíciónkat 
mindenképpen erősíteni kell, ide 
Koncseg Attila visszatérésére 
nagy esély van. Sajnos ismétel-
ten lehetnek kapusproblémánk 
is, mert Szász Zoltánt erősen csá-
bítja vissza volt munkaadója, így 
Pajkó Peti mellé kell egy megbíz-
ható váltótárs.

– Mennyire biztosított az egye-
sület anyagi háttere?

– Annak ellenére, hogy idén 
jobban szerepelünk, sajnos anya-
gi körülményeink rosszabbod-
tak. Kevesebb támogatásból 
gazdálkodhatunk, a költségeink 
pedig egyre nőnek. Az új játé-
kosokért nevelési költségtérítést 
kell fi zetnünk, mellette az uta-
zási költségek sokat elvisznek, 
az idén szerelésvásárlásra nem 
is futotta, sőt lehet, hogy néhány 
számlát csak jövőre tudunk kifi -
zetni. Kevesebb a támogató, úja-
kat nem sikerült megnyernünk, 
így az anyagiak terén is nehéz ta-
vasz elé nézünk.

– Mindezek után mi várható a 
tavaszi szezonra?  

– Minden attól függ, mennyire 
tudjuk egyben tartani a keretet, 
illetve a szükséges helyeket si-
kerül-e egy-két játékossal kiegé-
szíteni. Bízok benne, hogy pozi-
tívan alakulnak a dolgaink és egy 
jó alapozást követően egyenletes 
teljesítményt tudunk majd nyúj-
tani. A riválisok szemében kiala-
kult rólunk egy jellemzés, amely 
szerint 40-45 percig minden csa-
patra veszélyesek vagyunk. Nos 
a jövőben azért kell minél töb-
bet közösen dolgoznunk, hogy 
a lendültünk és harcosságunk a 
mérkőzések végéig megmarad-
jon. Csak így érhetjük el célun-
kat, hogy előrébb léphessünk a 
tabellán. A realitásokat nézve az 
ötödik-hatodik pozíció érhetőnek 
tűnik.  
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